

SURE Information / 13.08.2024



Start | Kontakt

13.08.2024



Neuberechnung der NUTS2-Werte für Deutschland

Die Bundesanstalt für Landwirtschaft und Ernährung bittet um Beachtung folgender Information:

Nachhaltigkeitszertifizierung nach Artikel 29, 30 und 31 Richtlinie (EU) 2018/2001 / Neuberechnung NUTS-Werte im Sinne des Artikel 31 Absatz 2 und 4 Richtlinie (EU) 2018/2001

Die Europäische Kommission hat den Antrag Deutschlands auf Anerkennung der Berechnung typischer Treibhausgasemissionen aus dem Anbau landwirtschaftlicher Rohstoffe für die Zwecke von Artikel 31 Absätze 2 bis 4 der Richtlinie (EU) 2018/2001 positiv bewertet (siehe: https://energy.ec.europa.eu/topics/renewable-energy/bioenergy/biofuels_en). Etwaige Änderungen bleiben der EU-Kommission vorbehalten.

[weiterlesen](#)

Recalculation of the NUTS2 values for Germany

The Federal Office for Agriculture and Food asks you to note the following information:

Sustainability certification in accordance with Articles 29, 30 and 31 Directive (EU) 2018/2001

Recalculation of NUTS values within the meaning of Article 31(2) and (4) of Directive (EU) 2018/2001

The European Commission has positively assessed Germany's application to recognise the calculation of typical greenhouse gas emissions from the cultivation of agricultural raw materials for the purposes of Article 31(2) to (4) of Directive (EU) 2018/2001 (see: https://energy.ec.europa.eu/topics/renewable-energy/bioenergy/biofuels_en). The EU Commission reserves the right to make any amendments.

[Read more](#)

Copyright © 2023 sure-system.org